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Enkel fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh 

Blir Culture Casbah av? 
 
2016 sålde MKB 7 % av sitt bostadsbestånd till det nybildade bolaget Rosengårds AB. 
Kommunledningen har tidigare varit emot att sälja ut hyreslägenheter. Men den här affären 
sågs som mycket speciell för Malmös utveckling. Att sälja de 1660 lägenheter skulle 
nämligen möjliggöra stadsutvecklingsprojektet Culture Casbah.  

Culture Casbah skulle enligt kommunledningen lyfta det område där lägenheterna nu såldes, 
äntligen skulle staden satsa på Rosengård. Även om det finns mycket att säga om Culture 
Casbah så har vänsterpartiet aldrig varit emot denna satsning. Det vi är emot är att sälja ut 
hyresrätter. Vi menar att Culture Casbah skulle finansieras genom lån så att riskerna för 
bygget inte enbart lades på Rosengårdsborna och så att vi behåller Malmöbornas värdefulla 
lägenheter i gemensam ägo.  
 
Försäljningen gick mycket snabbt. Kommunstyrelsen fick veta det bara några veckor innan 
skarpt beslut. Det är alltid förenat med stora risker att genomföra miljardaffärer på kort tid. 
Seriösa företag tål längre granskning än så. Men detta skulle gå snabbt och det gjorde det. 
Och det enda argumentet för försäljning var att det möjliggjorde att bygga Culture Casbah 
 
Nu har det gått över ett år och vi kan läsa i tidningen att kanske, bara kanske, kommer 
bygget igång om fem år. Ingenting är förberett. Det enda vi vet är som VD på Rosengårds AB 
säger ”att det enda vi vet är att det inte blir som tävlingsbidraget” 
 
Min fråga till Katrin Stjernfeldt Jammeh är: Finns det garantier från Rosengårds AB att 
Culture Casbah blir av? 
 
Hanna Thomé 
 
 
 


